



## Smart Cities

Smart Mobility | Smart Energy & Environmental Technologies | Smart ICT - Infrastructure | Security | Smart City - Urban Development Concepts

PRODUCTS  
RESEARCH

## Redwell Manufaktur GmbH

Steinamangerer Straße 5  
7501 Rotenturm an der Pinka  
Austria | Österreich

T +43 / 3332 / 611 05  
E office@redwell.com  
W www.redwell.com



Redwell Manufaktur GmbH is an Austrian company specialised in the development and production of high-class infrared heating systems.

Made in Austria is not just a quality criterion but also reality.

With the most stringent requirements in the selection of material and processing, Redwell lays emphasis on energy efficiency and conservation of the environment. Redwell infrared heating systems provide a comfortable and healthy room climate with the minimum energy consumption, reliably and at low cost.

Redwell offers you a wide range of options for your special needs and requirements. The range consists of numerous surface designs for wall panels, as well as floor models and roof heating systems.

Die Redwell Manufaktur GmbH ist ein österreichisches Unternehmen mit Spezialisierung auf die Entwicklung und Produktion hochwertiger Infrarotheizungen.

Made in Österreich ist nicht nur ein Qualitätskriterium, sondern gelebte Realität.

Durch höchste Anforderungen an Material und Verarbeitung stellt Redwell Energieeffizienz und Schonung der Umwelt in den Vordergrund. Redwell Infrarotheizungen sorgen mit einem Minimum an Energie zuverlässig und kostengünstig für ein angenehmes und gesundes Raumklima.

Redwell bietet für spezielle Bedürfnisse ein vielfältiges Angebot an Möglichkeiten. Das Sortiment beinhaltet zahlreiche Oberflächen-Designs für Wandpaneele sowie Standmodelle und Decken-Heizsysteme.

